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Minnesanteckningar för Friskis&Svettis Eskilstuna 
Styrelsemöte nr 7 verksamhetsåret 2021. 

 
___________________________________________________________________ 
 

Plats:  Digitalt 
Datum:  29 april 
Tid:  17:00-19:30   
 

Ledamöter:    Närvarande 

Kent Sedin, ordförande 
Anki Roth,  X  
Erik Österberg  X       
Tua Larsson Manelius  X       
Linus Gustafsson Maxe  X      
Leif Lundborg, suppleant  X            
Susanne Room, suppleant  X  
           

Petra Lundgren  X  
Rita Jonsson    X 

    
 ___________________________________________________________________ 
 

•  Mötets öppnande 
Ordförande hälsade alla välkomna förklarade mötet öppnat.  

 
•  Godkännande av dagordning 

Dagordningen godkändes. 

• Val av justerare 
Linus valdes att jämte ordförande justera protokollet. 

• Föregående protokoll 
Protokoll nr 7 gicks igenom och lades till handlingarna 

 
• Ekonomirapport 

Petra visade en film där Maria redovisade per 30/4 
Rörelseglädje nettoomsättning backar fortsatt. 
Förutom färre sålda träningskort är PT-verksamheten inte heller i gång vilket 
också bidrar till detta. 
Kostnaderna ligger lägre än budgeterat. 
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Resultat för föreningen är bättre än budgeterat.  
Ännu en ansökan gällande bidrag till RF har gjorts. 
Maria har också tagit fram bästa och sämsta scenarios för årsresultat 

 

• Lokalrapport 
 

Treans lokal 
Alla kvarvarande åtgärder är princip utförda. En avklippt kabel ställer dock till 
huvudbry. 

 
 

• Rapport från styrgrupp F&S Strängnäs  
 Bland annat rapporterades följande: 
 Bygglovet är klart. 

Personalen har möte varje vecka kring detta. Det har tagits kontakter med 
företag och andra för att synas i Strängnäs. 
Bygget ligger 8 veckor efter.  
Området ska hägnas in med vepor runt om. 
Kommunen äger all mark utanför byggnaden också den tänkte uteträningsytan. 
Borde inte vara något problem. 
Diskussion kring ”nattentrén” pågår. 

 

- Nya ritningar (Erik & Leif) 
Har ännu inte kommit. Leif kontaktar arkitekten 
 

- Gymutrustning 
Begagnat cirkelgym från västkusten är på väg att köpas in. 
Vi kan troligen ställa in utrustning i lokalen i början av december. Tidplanerna är 
ännu osäkra. 
Utrustningen kommer att köpas från olika leverantörer. 
Största delen av gymutrustningen från Nordic Fighter. Löpband kommer köpas 
från Technogym. Spinning cyklar från nuvarande leverantör. 
 

 
 

• Verksamhetsrapport 
Petra berättade bland annat att: 
Omklädningsrum kommer att öppnas upp från 2/6. Max 12 personer åt gången. 
Fler deltagare på passen. Dock inte IW och spinning 
Gymbokning tas bort när vi öppnar upp enligt nivå 2.(1:a juli) 
Playpass har testats. Motionärerna var positiva. 
Seniorträningen har dragit i gång. 
Samarbete med Eskilstuna Simklubb.  
Eventuell sommarjobbare i receptionen som finansieras av regionen 
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• RIKS 
Löputmaningar är i gång. 
Framtidens fritidsgård. 
Friskispressen pausas eventuellt under 2022. 

 Pausjympa kommer på engelska. 
 RF tar beslut i helgen om F&S blir ett specialidrottsförbund. 
 Det har blivit stor spridning av Digital fys. 

 

• Övriga frågor 
- Allmänna villkor  

Team Admin jobbar vidare med våra Allmänna villkor. Återkommer med ett 
förslag. 

 
-  Remissvar Eskilstuna Kommun föreningsstöd 

Vi har inga synpunkter. 

 
• Nästa möte  

Nästa styrelsemöte 9:e juni kl 17:00t 
 

• Mötets avslutande  
Kent tackade för visat intresse och avslutade mötet.  


